



شركة الشرقية للإستثمار
القابضة (ش.م.ع.ع)
A'Sharqiya Investment
Holding Co. (SAOG)

Date: September 26, 2022

التاريخ : 26 سبتمبر 2022

After Compliments,

تحية طيبة وبعد

Replacement of Board member

استبدال عضو مجلس الإدارة

We would like to inform you that Public Authority for Social Insurance (PASI), has appointed Mr. Mubarak Al- Habsi as its representative in the Board of the Company replacing Mr. Thabit Khamis Al- Battashi effective from September 14, 2022. We would like to thank Mr Thabit for his sincere and valuable contribution as a board member over the past two years and wish him great luck and success for his future.

نود إفادتكم بأن الهيئة العامة للتأمينات الاجتماعية قد قامت بتعيين الفاضل/ مبارك الحبسي ممثلاً للهيئة في مجلس إدارة الشركة وذلك خلفاً للفاضل/ ثابت بن خميس البطاشي وذلك إعتباراً من 14 سبتمبر 2022. ونود أن نتقدم بالشكر للفاضل/ ثابت على إسهاماته الصادقة والقيمة كعضو في المجلس خلال السنتين الماضيتين، ونتمنى له كل التوفيق والنجاح في مستقبله.

We also warmly welcome Mr. Mubarak to the Board of the Company. Mr. Mubarak Al-Habsi is currently the Section Head of Follow up and Settlement at the Investment Department in PASI, with over 20 years of experience in finance and investment operations management. He represents PASI on the Board of Advisory at Rakiza Fund and holds a Master of Science degree in Investment Management from Coventry University, United Kingdom.

كما نرحب بالفاضل/ مبارك في مجلس إدارة الشركة . حيث يشغل الفاضل/ مبارك الحبسي حالياً منصب رئيس قسم المتابعة والتسوية في دائرة الاستثمار في الهيئة العامة للتأمينات الاجتماعية ، ولديه أكثر من 20 عاماً من الخبرة في إدارة العمليات المالية والاستثمارية . وهو يمثل الهيئة في المجلس الاستشاري لصندوق ركيزة ، وحاصل على درجة الماجستير في إدارة الاستثمارات من جامعة كوفنتري في المملكة المتحدة.

Regards

Rajesh Venkiteswaran

General Manager



تفضلو بقبول فائق الاحترام

فينكتسواران راجيش

المدير العام



P.O. Box 47, Al Harthy Complex
Postal Code 118, Sultanate of Oman
Tel: 24566160, Fax: 24566162
C.R. : 4090438
VAT IN No: OM1100040361
TAX CARD No: 8108233

ص.ب. ٤٧ ، مجمع الحارثي
الرمز البريدي ١١٨ ، سلطنة عمان
هاتف : ٢٤٥٦٦١٦٠ ، فاكس: ٢٤٥٦٦١٦٢
س.ت: ٤٠٩٠٤٣٨
رقم التعريف الضريبي: ٥٠٣٦١٠٠٠١١٠٠٠
رقم البطاقة الضريبية: ٨١٠٨٢٣٣

البريد الإلكتروني: admin@asharqiya.com